
 

Styrelsemöte med Glanshammars IF Friidrott 2024-05-15 

Deltagare: 

Rutger Skugge 
Emma Bjerke 
Anneli Wallin 
Helene Larsson 
Christer Olsson 
 
Uppstart med Lotta Kulju på SISU i arbetet med Återstart. 
 
 Dagordning:  
 

1. Mötets öppnande 
  

2. Dagordning  
3. Föregående protokoll från 24-04-08 

Godkändes 
4. Rapporter 

• Ekonomi 
• Huvudstyrelsen 

 Fotbollen bygger multiarena samt utegym vid parkeringen 
 Vi har sagt upp uppdraget att sköta löparspåret 

• Glanshammar styrelsen  
• Tävlingsgruppen 

 Funktionärer inför gif-spelen under kontroll 
 Kiosken är överlämnade, Emma och Annelie står ”stand by” 

• Tränargruppen 
• Övriga arrangemang 
• Södra Svealand 

5. Trivselgruppen 
6. Årskalender 

• Ansöka om sanktion för vinterspelen 2024. 
7. Övriga frågor 

• Kastburen bakom förrådet behöver nytt nät/stängsel och önskemål finns att få 
fylla ut grus mot åkern. 

8. Nästa styrelsemöte 
• 9/9 kl 18.00 på skölv. Lotta på SISU fortsätter processen Återstart och att vi ägnar 

hela mötet till det. 
9. Mötets avslutande 


